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Närvarande 

Från rådet    

Anders Nordmark, ordförande  

Bo Nässlander, ledamot 

Kent Malmqvist, ledamot 

Eva Larsson, ledamot 

Gunborg Johansson, ledamot 

 

Från stadsdelsförvaltningen 

Hillevi Andersson, sekreterare 

 

Förhinder 

Lilia Kalmér, ledamot 

Kerstin Hållbus, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

Hillevi Andersson 

 

 

 

Protokollet justeras   

 

Anders Nordmark    Gunborg Johansson  

ordförande           ledamot   

 



 Protokoll 

Sida 2 (3)  

 

 

 

 

 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

2.  Val av justerare 

Gunborg Johansson utsågs till justerare av dagens protokoll.  

3. Nämndärenden 

Förvaltningen och rådet gick igenom de ärenden som ska behandlas 

på stadsdelsnämndens sammanträde den 15 december. Rådet hade 

kommentarer på följande ärenden: 

 

Medborgarförslag om att ordna nationaldagsfest i Hägersten 

Rådet anser att det är ett bra förslag att det ordnas med 

nationaldagsfest i stadsdelsområdet. 

 

Förlängning av avtal för nattpatrull Hägersten-Liljeholmens 

hemtjänst 

Rådet framförde synpunkter på Attendos nattpatrull och menade att 

Attendo brister på flera punkter baserat på ledamöters egen 

erfarenhet: 

 svårigheter för personalen att hinna med nattlarmen,  

 personalens svenskakunskaper är otillfredsställande, 

 bemanningstätheten är ofta bristfällig.  

 

Vision 2040 – Ett Stockholm för alla 

Rådet framförde att ett tydligt funktionshinderprerspektiv krävs för 

att nå visionen om ett Stockholm för alla. Rådet önskade få visionen 

utskickad.  

 

Levande lokala centrum – riktlinjer för centrumutveckling 

Rådet uppmärksammade att riktlinjerna endast nämner att 

utformningen bör fokusera på tillänglighet för centrum för flera 

stadsdelar. Rådet poängterade vikten av att även det lokala 

stadsdelscentrumet samt det lilla lokala centrumet har fokus på att 

vara tillgängliga. Rådet har genomfört tillgänglighetsinventeringar 

av ett flertal lokala stadsdelscentrum i stadsdelsområdet och 

uppmärksammat en hel del brister i tillgänligheten. Rådet menar att 

det är av särskilt stor vikt att lokala centrum är tillgängliga så att 

alla människor kan ta del av vardaglig service i sitt lokala centrum. 

 

Redovisning av utvecklingsarbetet för öppen fritidsverksamhet  

Rådet poängterade vikten av att ungdomar med 

funktionsnedsättning inkluderas i förvaltningens ordinarie 

fritidsverksamheter och att förvaltningen i sitt vidare 

utvecklingsarbete bör ta hänsyn till detta. Rådet framförde att 
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förvaltningen även bör vända sig till ungdomar som går i särskolan 

vid förfrågan om vad ungdomar i stadsdelen önskar för 

fritidsaktiviteter. 

4. Övrig information från förvaltningen 

Sammanträdestider för 2017 

Förslag på sammanträdestider har skickats ut till rådet i samband 

med dagordning. Mötestiden föreslås vara samma som tidigare år: 

torsdagar veckan före nämndsammanträden. Rådet föreslår att 

sammanträdet torsdagen den 13 april flyttas till onsdagen den 12 

april med anledning av påskhelgen. Rådet och förvaltningen 

beslutade om sammanträdestider för 2017.  

 

Besök under 2017 

Rådet önskar få besök av funktionshinderombudsmannen, LSS-

hälsan, Trafikkontoret samt stadsdelsnämnden under våren 2017. 

Förvaltningen bjuder in berörda personer och återkommer till rådet 

med tider för besöken.   

5. Övriga frågor 

Insiktsutbildning 

Rådet planerar att genomföra en insiktsutbildning för ledamöter i 

stadsdelsnämnden under 2017. Rådet föreslog att 

funktionshinderombudsmannen ska tillfrågas om tips på hur detta 

kan genomföras i samband med att hon besöker rådet under våren. 

 

Skrivelse om besparingar vad gäller hjälp till personer med 

funktionsnedsättning  

Rådet önskade få skrivelsen utskickad.  

 

Program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

Rådet framförde att de tagit del av hur Skärholmens råd för 

funktionshinderfrågor arbetar med att ta fram aktiviteter i samband 

med verksamhetsplanering och önskar att förvaltningen och rådet 

arbetar på liknande sätt inför 2018. 

 

Ekonomiskt bistånd kontra sjukersättning 

Rådet tog upp frågan om personer som uppbär ekonomiskt bistånd 

trots att de saknar arbetsförmåga på grund av sjukdom och således 

bör ha sjukersättning från Försäkringskassan. Förvaltningen 

informerade om hur enheten för ekonomiskt bistånd arbetar med 

personer som bedöms sakna arbetsförmåga på grund av sjukdom i 

syfte att de ska erhålla rätt ersättningsform.  

7. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade samtliga ledamöter för dagens sammanträde och 

för det gångna året samt förklarade mötet avslutat.  


